
 Årsmöte  Innebandysektionen 

 19  februari  hade  innebandysektionen  årsmöte  i  Storsjögården.  I  verksamhetsberättelsen 
 kunde  vi  konstatera  att  vi  står  oss  fortsatt  starka  som  sektion  efter  pandemin,  då  få  av  våra 
 lag  har  förlorat  spelare  såsom  andra  föreningar  drabbats  av.  Vårt  a-lag  gjorde  förra  året  en 
 av  de  bättre  säsongerna  på  flera  år  och  slutade  7  i  tabellen.  Vi  har  många  spelare  i  de  yngre 
 lagen  och  vårt  flicklag  fortsätter  att  utvecklas  vilket  är  superkul. 

 Verksamhetsplanen  inför  2024  är  att  fortsätta  utveckla  våra  ungdomslag,  behålla  en  stabil 
 trupp  i  vårt  a-lag  och  ett  gott  samarbete  med  Fristad  Goif.  Vi  hoppas  på  bra  försäljningar  och 
 ekonomi  för  att  hålla  satt  budget.  Bingolotto  kommer  att  säljas  till  julen  igen,  newbody  säljs 
 nu  i  mars  och  Pantamera  är  igång  hela  året. 

 Anette  Krii  valde  att  avgå  från  styrelsen  men  kommer  att  finnas  kvar  i  sektionsgruppen.  Vi 
 tackar  Anette  för  många  års  fantastiska  insatser  för  vår  sektion  och  förening. 
 Nyvald  i  styrelsen  är  Mattias  Gunnarsson  och  vår  nya  styrelse  ser  ut  så  här: 

 Ordförande  Pelle  Boersma  0709  -  77  87  43  pelle.boersma@bt.se 
 Vice  ordf  Lotta  Knuthsson  0761  -  64  50  14  c.knuthsson@hotmail.com 
 Sekreterare  Mia  Martinsson  0735  -  59  96  40  martinssonmaria5566@gmail.com 
 Kassör  Helene  Ernits  0709  -  55  40  02  helenejoh@gmail.com 
 Ledamot  Mattias  Gunnarsson  0730-  70  18  00  mail@mattiasgunnarsson.se 

mailto:pelle.boersma@bt.se
mailto:c.knuthsson@hotmail.com
mailto:martinssonmaria5566@gmail.com
mailto:helenejoh@gmail.com
mailto:mail@mattiasgunnarsson.se

